

Date: 31 March 2026

التاريخ: ٣١ مارس ٢٠٢٦ م

## Subject: Resolutions of the Ordinary Annual General Meeting

## الموضوع: قرارات اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية

Oman International Development and Investment Company SAOG ("Ominvest") held its Forty-First Ordinary Annual General Meeting on Tuesday 31<sup>st</sup> March 2026 via the Muscat Clearing and Depository Company SAOC (MCDC) electronic platform on and the following resolutions were passed:

تم عقد اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية الحادي والأربعون للشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع ("أومينفست") يوم الثلاثاء الموافق ٣١ مارس ٢٠٢٦ عبر المنصة الإلكترونية لشركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.ع، واتخذت الجمعية القرارات التالية:

(1) Approval of the Directors' Report on the Company's activity and financial position for the financial year ended 31 December 2025.

(١) الموافقة على تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي خلال السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ م.

(2) Approval of the Directors' Corporate Governance Report for the financial year ended 31 December 2025.

(٢) الموافقة على تقرير مجلس الإدارة عن تنظيم وإدارة الشركة خلال السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ م.

(3) Approval of the Auditor's Report on the audited financial statements of the Company for the financial year ended 31 December 2025.

(٣) الموافقة على تقرير مراقب الحسابات عن البيانات المالية المدققة للشركة عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ م.

(4) Approval of the proposed 40% dividend distribution to the shareholders as of the date of AGM amounting to RO 37.43 million for 2025, comprising of:

(٤) الموافقة على مقترح توزيع أرباح بنسبة ٤٠٪ على المساهمين بتاريخ الجمعية، بما يعادل ٣٧,٤٣ مليون ريال عُمان، ويتضمن ذلك:

a) 20% cash dividend equivalent to 20 baisa per share amounting to RO 18.71 million. The Company shall transfer the approved cash dividends to the MCDC on the next working day after the meeting,

أ) أرباح نقدية بنسبة ٢٠٪، بما يعادل ٢٠ بيعة لكل سهم بمبلغ قدره ١٨,٧١ مليون ريال عُمان، حيث ستقوم الشركة بتحويل الأرباح النقدية لشركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.ع. في أول يوم عمل بعد اجتماع

D.R

- following which MCDC shall transfer the dividends to the shareholders' bank accounts, in accordance with the applicable regulatory requirements, within seven (7) working days from the date of the meeting, and
- b) share dividend of 1 share for every 5 shares held comprising 20% of the share capital amounting to RO 18.71 million. This will result in an increase in the number of the Company's shares from 935,711,596 to 1,122,853,915 shares.
- (5) Ratification of the sitting fees paid to the Board of Directors and its committees for the financial year ended 31 December 2025, and approval of the sitting fees for the forthcoming financial year.
- (6) Approval of the Board of Directors' remuneration of (RO 300,000) Three Hundred Thousand Rial Omani for the financial year ended 31 December 2025.
- (7) Notification to the general meeting of the related-party transactions entered into during the financial year ended 31 December 2025.
- (8) Notification to the general meeting of the amounts paid as part of the corporate social responsibility during the financial year ended 31 December 2025.
- الجمعية، على أن تقوم شركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.م. بتحويل الأرباح المستحقة لحسابات المساهمين وذلك وفقاً للإجراءات التنظيمية في هذا الصدد، على أن لا تتجاوز سبعة (٧) أيام عمل من تاريخ الجمعية، و
- ب) أرباح أسهم بمعدل سهم ١ مقابل كل ٥ أسهم مملوكة، أي بما يعادل ٢٠٪ من رأس المال، وبمبلغ إجمالي قدره ١٨,٧١ مليون ريال عماني. وسيؤدي ذلك إلى زيادة عدد أسهم الشركة من ٩٣٥,٧١١,٥٩٦ إلى ١,١٢٢,٨٥٣,٩١٥ سهم.
- (٥) التصديق على بدل حضور جلسات مجلس الإدارة واللجان المنبثقة عنه التي تقاضاها أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م، والموافقة على مقدار البدل للسنة المالية القادمة.
- (٦) الموافقة على توزيع مكافآت على أعضاء مجلس الإدارة بمبلغ (٣٠٠,٠٠٠ ر.ع) ثلاثمائة ألف ريال عماني، وذلك عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م.
- (٧) تمت إحاطة الجمعية العامة بالتعاملات التي أجرتها الشركة مع الأطراف ذات العلاقة خلال السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م.
- (٨) تمت إحاطة الجمعية العامة بالتبرعات التي صرفت لدعم خدمات المجتمع خلال السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م.

(9) Approval of the allocation of (RO 200,000) Two Hundred Thousand Rial Omani for corporate social responsibility for the financial year ending 31 December 2026.

(٩) الموافقة على تخصيص مبلغ (٢٠٠,٠٠٠ ر.ع.) مائتي ألف ريال عماني لدعم خدمات المجتمع خلال السنة المالية التي ستنتهي في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٦م.

(10) Approval of the report of the performance of the members of the Board of Directors for the financial year ended 31 December 2025.

(١٠) الموافقة على تقرير قياس أداء مجلس الإدارة خلال السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م.

(11) Approval of the appointment of Ernst & Young as the Statutory Auditors of the Company for the financial year ending 31 December 2026 and the determination of their remuneration.

(١١) الموافقة على تعيين إرنست ويونغ كمراقب الحسابات للسنة المالية التي ستنتهي في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٦م، وتحديد أتعابهم.

FOR/ Oman International Development  
and Investment Company SAOG

عن / الشركة العمانية العالمية للتنمية  
والاستثمار ش.م.ع.ع

